
 

   
 

 

S T Y R E L S E M Ö T E  
 
Styrelsemöte Jönköpings Brukshundklubb, 2023:6 
 
Tidpunkt: 9 maj 2023, kl. 19.00 
Plats:   Klubbstugan, JBHK 
Närvarande: Johan Bengtsson, Ordf., Joachim Nilsson, Inge Svensson, Sara Finnigan, Patrik 

Öjhage, Karin Nygren Kind och Camilla Erixon (delar av mötet) 
Frånvarande: Lena Nilsson, Pernilla Freij  
 

------------------ 

 

§ 1. Johan Bengtsson, styrelsens ordförande öppnade mötet. 

§ 2.  Joachim Nilsson/Camilla Erixon valdes till protokollförare 

§ 3.  Till justerare valdes Patrik Öjhage och Inge Svensson 

§ 4.  Dagordningen godkändes utan ändringar 

§ 5. Föregående mötes protokoll samt beslutslogg gicks igenom 

 

Rapportering 

§ 6.  Ekonomisk rapport 

 Kort rapportering från kassören kring status ekonomi från kassören. 

 

§ 7. Rapportering från vaktmästaren 

- Vaktmästaren har semester v. 28-31. Arbetsuppgifter gås igenom med 
ordföranden inför semestern och fördelning av dessa görs enligt lista.  

- Faktura på kabellagning efter grävning vid nuvarande Agilityplanen  

- Investeringsbidrag för belysning till nya Agilityplanen och Söderplanen  

- Robotar; Antal 27st i dagsläget men det kommer fler som ska installeras på 
Apellplanen  

- En praktikant, sedan ett bra tag tillbaka, och en person som arbetstränar sedan 
någon vecka, är bra hjälp till vaktmästaren  

 



 

   
 

§ 8.  Rapportering från mailen 

HUS önskar kassaskåp för deltagarlistor. Vaktmästaren ordnar låsbart skåp för 
dokument med personuppgifter.  

Vi har fått en förfrågan om att hyra hunddagiset, styrelsen är positiv till förslaget och 
uppdrar till AU att titta på avtal, hyreskostnad etc. 

En förfrågan har ställts av Svenska Gårds och Vallhundsklubben, SGVK, om att hyra 
lokalerna. Vaktmästaren har kontakt med dem och ber dem återkomma för att se om 
önskad helg är ledig.  

 

 

§ 9.  Status HUS 

HUS sektorn har omformats. För mer info, se bilaga 1.  

 

§ 10.  Träningsledarbevis för instruktörer (lös hund trots förbud) 

 Instruktörer med behov skall ges intyg. 

  

Pågående ärenden 

 

§ 11.  Förberedelser medlemsmöte 

Karin förbereder en ekonomipresentation. Övriga punkter är bland annat dränering av 
södra planen, belysning etc. samt rapportering från sektorerna. 

 

§ 12. Johan har genomfört ett möte med studiefrämjande och tagit fram ett dokument som 
beskriver samarbetet. 

 

§ 13. Förslag policy sociala medier 

 Frågan flyttades till nästa möte 

 

 

§ 14. Diskussion kring ny struktur facebook 



 

   
 

 Ett resonemang fördes kring att skapa en företags/organisationssida för JBK och 
koppla till gruppsidor till denna. Det beslutades att Joachim och Camilla arbetar vidare 
med ett förslag.  

BESLUT B230509-1 Joachim och Camilla tar fram förslag till organisationssida för JBK.  

 

Övriga frågor 

§ 15. 75-årsfest (festkommitté) 

10 september fyller JBK 75 år. Förslag på att ha festen den 9:e september. Annelie & 
Annika sätter ihop en kommitté.  

 

§ 16. Skrota en startrevolver som inte fungerar 

Revolvern lämnas till Jaktia för skrotning. Vaktmästaren kollar med de som har tillgång till 
kassaskåpet för att kontrollera vem som kan ha kolla på denna revolver. Vi behöver kolla 
upp hur vi löser vaktmästarens rätt att transportera klubbens revolvrar.  

Det börjar bli ont om skott och de är svårt att få tag på. Vaktmästaren ordnar detta på bästa 
sätt.  

BESLUT B230509-2 Vaktmästaren lämnar revolvern till Jaktia för skrotning 

 

§ 17.  Söderplanen 

 Skicka ut mail om att dränering av Söderplanen är framskjutet till efter augusti. 
Söderplanen går att använda för tävlingar fram till dess.  

BESLUT B230509 – 3 Information skall skickas ut om att dräneringen av Söderplanen är 
flyttad till augusti 

 

§ 18. Övrigt 

Säkerställ att protokoll och agendor från styrelsemöten samt medlemsmöten kommer 
ut på hemsidan och anslagstavlan.  

 Camilla skickar om frågorna till de som inte svarat i styrelsen (presentation på 
hemsidan). 

 

 

§ 19.  Nästa möte 



 

   
 

 Nästa möte äger rum 13 juni.  

 
 
 
Protokollet justeras; 
 
 
Camilla Erixon – Sekreterare     Johan Bengtsson – Ordförande 
 
 
Patrik Öjhage – Ledamot     Inge Svensson – Suppleant 
 
 
Detta styrelseprotokoll har justerats digitalt och saknar därför underskrifter 


